
 

Huittisten kaupunki  Muistio 
Elinvoimatyöryhmä 
    
 
Kokous  5/ 2019 
Aika 14.6.2019  klo 9:00   
Paikka Saarioinen 
 

Kutsutut  

Pj Esa Laamanen   Kaupunginhallituksen puheenjohtaja 
Vara pj Jouni Isotalo  Kaupungin valtuuston puheenjohtaja 

Jyrki Peltomaa   Kaupunginjohtaja 
Esittelijä Riikka Peippo   Elinvoimajohtaja 

Janne Survonen  Konepaja Survonen Oy, G20  
Esa Lehto  Sähköliike E. J. Lehto Oy, Huittisten Yrittäjät ry 
Susanna Hirsikangas  HiMa Catering oy, Vampulan Yrittäjät ry 
Jari Lehmusvaara Satafood Kehittämisyhdistys ry 
Mikko Lehtonen Satakunnan ammattikorkeakoulu   
 

Kokouksessa Saarioisten toimintaa Huittisissa esitteli uusi tehtaanjohtaja Pauliina Annola.  

1§  Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen 

 Puheenjohtaja avasi kokouksen ja todettiin läsnäolijat.  

2§ Työjärjestyksen hyväksyminen 

 Hyväksyttiin asialista kokouksen työjärjestykseksi.  

3§ Pöytäkirjantarkastajien valinta 

 Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Esa Lehto ja Susanna Hirsikangas.  

4§ Kaupungin ja Satakunnan ammattikorkeakoulun yhteistyösopimus 

 Elinvoimajohtaja on keskustellut Satakunnan ammattikorkeakoulun kanssa yhteistyösopimuksen 

solmimisesta. Yhteistyösopimus on strateginen tahtotila, jolla vahvistetaan Huittisten kaupungin, 

Kaakkois-Satakunnan yritysten ja Satakunnan ammattikorkeakoulun välistä yhteistyötä. 

Yhteistyösopimus mahdollistaa pitkäjänteisen yhteistyön yritysten tuotteiden, palvelujen ja 

osaamispääoman kehittämisessä.   

 Kaakkois-Satakunnan yritykset saavat vahvistuneen yhteistyön avulla tietoonsa ja käyttöönsä kaikki 

Satakunnan ammattikorkeakoulun yhteistyömuodot. Mahdollisia toimintamuotoja voivat olla 

esimerkiksi tutkimus- ja kehittämishankkeet, tuote- ja palvelukehitysprojektit, alkavien yrittäjien, 

startup-yrittäjien ja kasvuyrittäjien tukeminen Yrityskiihdyttämön™ mentoreita ja valmentajia 

hyödyntämällä, uuden henkilöstön nopea rekrytointi ja hidas rekrytointi harjoittelua ja 

opinnäytetöitä hyödyntämällä ja nykyisen henkilöstön täsmätäydennys- ja muuntokoulutukset. 

 

Tavoitteiden saavuttamiseksi SAMK osoittaa 100% henkilöpanoksen toteuttamaan sopimuksen 

mukaista  elinvoimayhteistyötä Huittisissa ja Kaakkois-Satakunnassa. SAMKin henkilö toimii tiiviissä 

yhteistyössä Huittisten elinvoimajohtajan kanssa. 

 

Elinvoimatyöryhmä pitää erittäin tärkeänä ammattikorkeakoulun yksikön sijaintia Huittisissa ja 



 

haluaa syventää yhteistyötä yritysten ja kaupungin kasvun ja kilpailukyvyn edistämiseksi. Viedään 

sopimus kaupunginhallituksen hyväksyttäväksi.  

 

5§ Katsaus pääministeri Antti Rinteen hallituksen ohjelmaan 

Pääministeri Antti Rinteen hallituksen ohjelma "Osallistava ja osaava Suomi – sosiaalisesti, 

taloudellisesti ja ekologisesti kestävä yhteiskunta" annettiin tiedonantona eduskunnalle 6.6.2019. 

Kaupunginjohtaja Jyrki Peltomaa nostaa katsauksessaan ohjelmasta Huittisille tärkeitä kohtia.  

 

Todettiin, että hallitusohjelma sisältää useita hyviä tavoitteita, mutta kaipaa konkretisointia. 

Tärkeässä roolissa on mm. ilmastonmuutoksen hillitseminen, oppivelvollisuuden piteneminen, 

korkeakouluille lisää määrärahoja ja suuria ratahankkeita. Myös seutukaupungeille tärkeitä asioita 

on otettu hyvin huomioon hallitusohjelmassa mm. monimuotoinen kaupunkipolitiikka, osaavan 

työvoiman tarve, kaupan alalle strategia, kunnat saavat vahvemman roolin työllisyyspalvelujen 

järjestämisessä, yrittäjyyden edistäminen ja kasvatetaan elintarvikealan lisäarvoa kotimarkkinoilla 

ja viennissä.  

Hiukan ollaan huolissaan hallitusohjelman vaikutuksista kuntien talouteen.  Kuntien menot 

kasvavat pelkästään uusien hallitusohjelmakirjausten myötä noin 650-700 miljoonaa euroa. 

Kuntaliiton ensitietojen perusteella vajausta hallitusohjelmassa esitettyihin kustannusarvioihin on 

noin 250 miljoonaa euroa. 

Kuntatalouden kannalta positiivista on pitäytyminen aiemmissa kehyslinjauksissa, jotka palauttavat 

kuntiin vajaat miljardi euroa. Valtionosuudet kasvavat muun muassa kilpailukykysopimukseen 

liittyvien vähennysten ja indeksitarkastusten päättymisen vuoksi. Kuntataloudessa on kuitenkin 

toinen miljardin euron tasapainottamisurakka, jolla vastataan ikäsidonnaisten menojen ja 

investointien kasvuun. 

 

6§ Muut asiat 

Keskusteltiin työvoimapalveluiden kehittämisestä ja yhdistämisestä hallintojohtajan alaisuuteen. 

 

7§ Seuraava kokous 

Päätettiin pitää seuraava kokous Rahkamo Resortilla ja käsitellään keskustan kehittämishankkeen 

tilannetta.  

  

8§  Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 10:45, jonka jälkeen päästiin tutustumaan Saarioisten 

tehtaaseen.  

Pöytäkirja tarkastettu 9.9.2019 

 

Esa Laamanen  Riikka Peippo 

Puheenjohtaja  Sihteeri 

 

Susanna Hirsikangas  Esa Lehto 


